
Geachte raadsleden, burgemeester en wethouders,

Als bewoner in de Gemeente Leusden woon ik binnen een paar honderd meter van de A28 en 
agrarische erven. En ik maak me zorgen als ik lees over de plannen om grote windmolens 

te plaatsen langs de A28 en vrij grote erfmolens.  

In de conceptversie van het uitnodigingskader zon en wind Leusden lees ik dat alleen kansen 
worden gezien voor windmolens in een strook langs de A28. Globaal tussen de afrit Soesterberg en 
de kruising van de A28 met de Doornseweg (N227). Daarom wordt daar in de komende periode 
onderzoek verricht of er mogelijkheden zijn voor de realisatie van minimaal 4 grote windmolens 
langs de A28. 

Deze tekst geeft aanleiding tot vragen, zorgen en onrust. Waarom minimaal 4 grote 
windmolens? Wat zijn maximale aantallen? Wordt dit een cluster? En zou 
hier in plaats van voor grote windmolens ook voor (grote) 
erfmolens gekozen kunnen worden? En hoe zit het dan met bijvoorbeeld 
de afstand tot bebouwing en bescherming van de natuur? 
In het uitnodigingskader staat ook dat het rendement van een kleine 
windmolen in Leusden niet hoog is. De stap om daarom de maximaal 
toelaatbare ashoogte te verhogen lijkt me te snel genomen en ongewenst. 
Dit vraagt om zorgvuldig onderzoek. Ook omdat verderop in het kader 
wordt geschreven over dergelijke erfmolens voor niet alleen agrariërs 
maar ook andere ondernemers. Dus mogelijk ook dichter bij bebouwing?

Om mijn zorgen weg te nemen zou ik graag zien dat in het 
uitnodigingskader concreter wordt beschreven over welk type windmolens 
het gaat, maximale aantallen (ipv minimale) en duidelijker locatie 
aanwijzingen.

Graag zie ik spoedig uw reactie tegemoet,


